



Risk disclosure

风险披露

1. Privacy policy 隐私政策

AMA attaches great importance to the privacy of customers, is committed to providing customers with a secure and reliable network trading environment, and do everything possible to ensure that the customer's personal information confidential protection. We will only use the customer's personal information in accordance with the purposes stated in the privacy statement

AMA 非常重视客户的隐私权，致力为客户提供一个安全及可靠的网络交易环境，并竭尽所能确保客户提供的个人信息获得机密保障。我们只会根据隐私权声明中阐述的目的，谨慎使用客户的个人信息

2. Information collection and use 信息收集与使用

AMA needs to collect customers' personal information to fulfill their legal obligations and meet the needs of customers, these types of information including but not limited to the name, address, date of birth, contact details, income, assets and liabilities, account balances, transaction statement, financial statements, tax and employment details etc.. Most of the above information will be obtained directly from the customer's account application form and kept in the customer's business relationship with the company. AMA may also ask customers to provide more information to help us improve customer service level.

AMA 需要搜集客户的个人信息以履行其法律义务及满足客户的需求，这些信息类型包括但不限于姓名、地址、出生日期、联络详情、收入、资产及债务、账户结余、交易结单、税款、财务报表以及就业详情等。上述大部份信息将会直接从客户提交的开户申请表中获取，并在客户与本公司维持业务关系期间备存纪录。AMA 亦可能随时要求客户提供更多信息，以协助我们提升客户服务水平。

Unless otherwise notified, AMA will use the customer's personal information to establish and manage transaction accounts and to improve the quality of customer service and transaction products, and will continue to provide customers with relevant information or trading opportunities

除非另有通知，AMA 将使用客户的个人信息建立和管理交易账户以及提升客户服务和交易产品质量，并会不断提供客户要求的相关信息或交易良机。

Please note that the customer's personal information may be disclosed to:

请注意，客户个人信息可能披露予下列机构：

1 credit institutions, courts, magistrates courts and regulatory bodies identified and approved by law

2 credit reporting or credit information services

1. 信用机构、法庭、裁判法院以及根据法律确定及认可的监管机构
2. 信用报告或信贷信息服务机构

We have requested the organization to process or obtain customer information, must ensure that the confidentiality of customer information, and comply with the principles of privacy protection of this privacy policy, respect for customer privacy.

我们已要求处理或获取客户个人信息的机构，必须确保客户信息的保密性，并遵守本隐私政策的资料保护原则，尊重客户隐私权。

AMA is the sole owner of the information collected on this website, and we will not sell, share or lease such information without any disclosure in this statement. This site does not collect your personal identification information, in addition to the customer in the case of a clear understanding of their personal information.

AMA 是经本网站所收集信息的唯一所有人，我们不会在其他没有在本声明披露的情况下出售、分享或出租这些信息。本网站并不会收集您的个人识别信息，除了客户在明确地知情的情况下提供其个人信息。

3. Upload file 上传档案

All the files are uploaded to the AMA server, which is stored in an encrypted folder for AMA capture

所有档案均是上载于 AMA 的服务器中，并存放于一个加密的文件夹供 AMA 撷取。



4.Third party website link 第三方网站链接

This privacy statement applies only to AMA sites. Please note that if you click on the site's ad link, you will be transferred to another site, and the site's privacy policy to deal with personal information may be different from AMA. Visitors must consult the privacy policies of other sites, because we will not be able to control the information provided or collected by these third parties, and will not assume any responsibility.

本隐私权声明只适用于 AMA 网站。请注意，若您点击网站的广告链接，您将被转移至另一个网站，而该网站处理个人信息的隐私权政策可能有别于 AMA。访客必须查阅其他网站的隐私权政策，因为我们将无法控制这些第三方提供或收集的信息，且不会承担任何责任。

5.Data protection act of 1998 1998 年《数据保护法》

According to Australia in 1998 "data protection law", all customers to give us the information given is "personal information", including uploading files and email address, we must according to the personal information of the law principle. All collected personal information will be stored in the company's central database, AMA as a data manager, strict confidentiality obligations.

根据澳大利亚 1998 年《数据保护法》，所有客户给予我们的信息均属“个人信息”，包括上载的档案以及电邮地址，我们必须根据该法令的原则处理上述个人信息。所有搜集了的个人信息均会存放在本公司的中央数据库，AMA 则作为数据管理人，严格履行保密责任。

6.Safety measure 安全措施

This site has taken a variety of preventive measures to protect the user's information. When users submit sensitive information through the website, whether you are online or offline state, information can be secured. Our website is a security mechanism using SSL encryption protocol, all the information submitted by the user with 128 bit encryption technology is translated into a password, this encryption measures to prevent information theft see directly in the transmission of information, to protect the security of confidential information. Microsoft browser Internet Explorer as an example, when the user browse the Security page, the browser at the bottom of the encrypted image will be displayed as a lock. In addition to the use of SSL encryption protocol to protect the sensitive information on the state of the line, but also developed an internal code to protect the offline state of information. Our employees are not allowed to view user information, only those who need to perform their duties will be allowed to use such personal identification information, such as Bill clerk or customer service representative. In addition, we will update all staff safety and privacy guidelines. And we will inform all employees in each quarter and the new policy, and to remind them of the importance of privacy and the protection of customer information. AMA the server that stores the customer's personal information is placed in a safe place and locked, only authorized persons can obtain customer information.

本网站采取了各种预防措施保护用户的信息。当用户通过网站提交一些敏感性信息，不论您是在线上或离线状态，信息也可获得保障。我们的网站是使用 SSL 加密协议的安全机制，所有用户提交的信息会以 128 位的加密技术译成密码，这个加密的措施能够防止信息窃取者直接看到传送中的信息，以保护机密信息的安全性。以微软浏览器 Internet Explorer 作例子，当用户浏览安全性网页时，网页浏览器下端的加密图像会显示为锁定。我们除了利用 SSL 加密协议保护线上状态下的敏感性信息，同时也制定了内部守则以保护离线状态下的信息。我们的员工不得查看用户信息，只有需要履行职责的员工才获准使用该等个人身份识别信息，例如票据文员或客户服务代表。另外，我们会向所有员工更新安全与隐私指引。而我们在每个季度以及新政策制定时也会通知所有员工，并提醒他们隐私权与保护客户信息的重要性。AMA 储存客户个人信息的伺服器放置在一个安全的地方并上锁，只有获授权人士才可取得客户信息。

7.Privacy policy change notice 隐私权政策变更通知

AMA may at any time to revise this privacy policy, if we make any change to the policy, will be announced on the website, let customers know how we collect personal information, the use of such information, we may the information disclosure to any third party. If you have any questions about the privacy statement, please contact us via email.

AMA 可随时修订本隐私权政策，若我们对该政策作出任何变更，将会于本网站公布，让客户清楚知道我们搜集个人信息的范围、如何使用该等信息以及我们可能向哪些第三方披露该等信息。若客户对上述隐私权声明有任何疑问，欢迎客户通过电邮与我们联系。



8. Website Disclaimer 网站免责声明

AMA with a cautious attitude to edit and provide information on this site, this information is for reference only, you must use the information before further consultation and independent investigation. The information on this site is compiled from multiple sources, and the company can make any changes without notice. The AMA of this web site or the information integrity, accuracy, liquidity, sufficiency, suitability or its operation does not make representations or warranties, or included in the information on this website shall not be included by the website reproduced by the third party to operation of the website and its information, and other verification by AMA the information or any third party website operation. All information contained in this website is provided by the status quo, AMA is not responsible for the content contained in this website, nor will it bear the liability for negligence or website content. You need to use this site to the site may be incomplete, inaccurate, outdated or may not meet your requirements and take risks. This website in Australia website content creation, any interpretation, claims or disputes (regardless of the nature of the dispute, not only the contract dispute) shall be subject to the exclusive jurisdiction according to the laws of Australia Australia court right. AMA 以谨慎的态度来编辑和提供本网站的信息，这些信息只供参考，您在使用该等信息前必须做进一步的咨询和进行独立调查。本网站的信息是从多个信息来源汇编而成，本公司可在没有通知的情况下做出任何变更。AMA 对本网站或其信息的完整性、准确性、流通性、充分性、适当性或其运作不做申述或保证，或对包含于本网站的信息不做保证，包括经本网站转载至由第三方运作的网站及其信息、以及其他经由 AMA 核实的信息或任何第三方运作的网站。所有包含于本网站的信息均是按现状提供，AMA 对本网站包含的内容并不负责，亦不会承担因疏忽或网站内容所引致的赔偿责任。您使用本网站需要对网站内容可能出现的不完整、不准确、过时或可能不可满足您的要求而承担风险。本网站在澳大利亚创设，任何网站内容的诠释、申索或争议（不论是何种性质的争议，并非只限于合约争议）须根据澳大利亚法律受制于澳大利亚法院的专属管辖权。

9. language 语言

This site to other language translations for reference only, if there is any difference between the English version and, almost to the English prevail.

本网站以其他语言翻译的内容只供参考之用，如与英文版本有任何歧异，概以英文为准。